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پرداخت بدهی بیمه تکمیلی آرمان کارکنان دانشگاه
مدیر پشتیبانی و امور رفاهی دانشگاه خبر داد:

به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی اردبیل، مهدی 
قاســمی مدیر پشتیبانی و امور رفاهی دانشگاه با اشاره به پیگیری 
پرداخت بدهی بیمه تکمیلی آرمان کارکنان دانشگاه گفت: جلسه 
پیگیری مطالبات کارکنان دانشــگاه با حضور نماینده تام الاختیار 
مدیر عامل شــرکت بیمه آرمان کشــور، نمایندگان شرکت بیمه 
آرمان اســتان اردبیل، معاون توســعه مدیریت و منابع دانشگاه، 

مدیر پشتیبانی و رفاهی، معاون مدیر امور مالی و رئیس اداره رفاه 
دانشگاه روز پنج شنبه ۲۴ آذرماه ۱۴۰۱ در معاونت توسعه مدیریت 
و منابع دانشــگاه برگزار و با توافق قطعی و تنظیم صورتجلســه، 
هماهنگــی های لازم جهت پرداخــت مطالبات کارکنان از محل 
بدهی دانشگاه به بیمه انجام و در نهایت مقرر گردید در فرآیندی 
یک و نیم ماهه، کلیه بدهی های بیمه به همکاران پرداخت گردد. 

وی اظهارداشــت: بدهی ها از هفته آتی آغاز خواهد شــد، به این 
ترتیــب که ۴۰ درصد بدهی ها تا دهم دی ماه، بیش از ۳۰ درصد 
بدهی ها تــا پایان دی ماه و ۳۰ درصد بدهــی ها نیز حداکثر تا 
نیمه بهمن ماه ســالجاری تسویه خواهد شــد. مدیر پشتیبانی و 
امور رفاهی دانشــگاه افزود: همزمان با هر مرحله تســویه بدهی 
ها، اطلاع رسانی های لازم به سمع و نظر همکاران خواهد رسید.

شهرستان
اخبار کوتاه 

نشست خبری مدیر عامل سازمان آرامستان های 
شهرداری اهواز با حضور خبرنگاران برگزار شد.

میثم ایل اسکندری در این نشست خبری با بیان 
اینکه دیگر امکان توســعه آرامســتان بهشت آباد 
اهــواز وجود ندارد بیان کــرد : با توجه به ظرفیت 
های استفاده شــده و اقدامات صورت گرفته برای 
آرامستان بهشــت آباد امکان توســعه این مکان 
برای دفن متوفیان امکان پذیر نیســت و همچنین 
ســازمان محیط زیست نیز دیگر مجوزی برای این 

کار نمی دهد.
مدیرعامل ســازمان آرامســتان های شهرداری 
اهواز ادامه داد: طبق برنامه های شهری و زیست 
محیطی محل دفن متوفیان باید خارج از شهر بوده 
که برای مثال می توان به بهشــت زهرای تهران 

اشاره کرد.

ایل اســکندری گفت : امســال نســبت به سال 
گذشــته کمتر از ۲۰۰۰ فوتی داشته ایم که بسیار 
خوشحال کننده می باشد اما بر اساس پیش بینی 
ها و کارشناسی های صورت گرفته تا طی دو سه 
ماه آینده ظرفیت آرامستان های شهدای انقلاب نیز 

تکمیل خواهد شد . 
وی ادامه داد: به همین منظور شــهردار کلانشهر 
اهواز مبلغ ۶۲۰ میلیارد ریال را جهت مصارف عمرانی 
و تکمیل پروژه ها در آرامســتان فردوس اختصاص 
داده اســت و همچنین با پیگیری های شهردار اهواز 
جاده چهار کیلومتری دسترسی به این آرامستان ها که 
مورد استفاده شرکت های برق ، نفت و ملی حفاری 
می باشد با دستور استاندار و مشارکت این شرکت ها 

تامین اعتبار و آسفالت خواهد شد . 
مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اهواز 

با اشــاره به اینکه از ســال ۱۳۹۹ تا کنون تعرفه 
های ســازمان تغییری نکرده است ، اظهار داشت: 
بر اساس آمار گرفته شده از میان سایر کلانشهرها 
هزینه دفن و مزار در اهواز بسیار پایین تر از دیگر 
کلانشهر های کشور می باشد. که در این زمینه ما 
در خواست افزایش قیمت ها را داشتیم و با سختی 
فراوان مورد قبول شــورا قرار گرفت ولی تا کنون 

اعمال نشده است . 
ایل اسکندری گفت: در ابتدای حضورمان در این 
ســازمان موضوع تکمیل پروژه یادمان شهید علی 
هاشمی را دنبال کردیم و به کمک سایر ارگان ها 
از جملــه نفت و گاز اروندان ، فولاد خوزســتان و 
فولاد اکســین و ... توانستیم این پروژه را به پایان 
برسانیم و در ایام محرم نیز هر شب میزبان بیش از 
۵ هزار نفر از عزاداران حضرت سیدالشهدا بودیم .

هفتهفرهنگیشهرخمینبرگزارمیشود
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان مرکزی 
از برگزاری هفته فرهنگی شهرســتان خمیــن از ۲۳ تا ۳۰ دی ماه در 
محل ییت تاریخی امام خمینــی )ره( خبر داد.به گزارش روابط عمومی 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی استان مرکزی، 
مصطفی مرزبان امروز یکشنبه ۲7 آذر ماه ۱۴۰۱ گفت: هفته فرهنگی 
خمین بیست و ســوم دی ماه )بیستم جمادی الثانی( همزمان با سالروز 
ولادت حضرت فاطمه زهرا)س( و بنیانگذار کبیر جمهوری اســلامی 
آغاز می شود و این رویداد فرهنگی با مشارکت همه نهادها و با همکاری 
موسسه تنظیم و نشــر آثار امام خمینی)ره( تا ۳۰ دی ماه ادامه خواهد 
شد.مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی 
با اشاره به اینکه هفته فرهنگی خمین با هدف گسترش سیره رفتاری 
امام راحل و گســترش افکار امام امت در عرصه های فرهنگی، هنری، 
سیاسی و اجتماعی برگزار می شود افزود: این هفته  فرهنگی در محل 
بیت تاریخی امام خمینی )ره( در شهرستان خمین با اجرای برنامه های 
فرهنگی، نمایشگاه صنایع دستی، ارائه محصولات فرهنگی، شب شعر و 
برنامه های جانبی برگزار خواهد شد.مرزبان  با اشاره به تقارن روز ولادت 
امام خمینی)س( با ولادت حضرت فاطمه زهرا)س( و روز زن ادامه داد: 
. معرفی و شخصیت امام یک وظیفه همگانی است و همه دستگاه های 
فرهنگی در این زمینه مسئولیت دارند و هر دستگاهی با توجه به جامعه 

هدفی که دارد باید نقش آفرینی کند

تشکیلشورایتخصصیصلحوسازشدعاوی
درحوزهانرژیدرمنطقهویژهپارس

شورای تخصصی صلح و سازش دعاوی در حوزه انرژی، در مراسمی 
با حضور مهدی مهرانگیز، رئیس کل دادگستری استان بوشهر شروع 
به کار کرد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی منطقه ویژه پارس-شورای 
تخصصی صلح و سازش با هدف استفاده از تجربیات تخصصی کارکنان 
صنعت نفت در رفع دعاوی مربوط به حوزه انرژی در منطقه ویژه پارس 
شــروع به کار کرد. رئیس کل دادگستری استان بوشهر در این مراسم 
گفــت؛ از آنجا که امکان آموزش تخصصــی به قضات به دلیل جنبه 
تخصصی و فنی مسائل مربوط به حوزه انرژی وجود ندارد، برآن شدیم 
تا با تشــکیل این شورا از نظرات تخصصی مدیران صنعت نفت جهت 
مصالحه ی این دعاوی اســتفاده کنیم. وی افزود؛ مهم این اســت که 
این دعاوی با رضایت طرفین حل و فصل شــوند که علاوه بر سرعت 
بخشیدن به رفع دعاوی حقوقی رضایت طرفین دعاوی نیز جلب شود.

دوپروژهشرکتآبمنطقهاییزددر
لیستپروژههایاضطراریقرارگرفت

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای یزد گفت:با پیگیری های مستمر 
شــرکت و در راستای مدیریت تامین آب در اســتان، دو پروژه مهم و 
حیاتی که چندین ســال به دلیل عــدم تامین منابع مالی معطل مانده 
بود در لیســت پروژه های اضطراری وزارت نیرو در ســال ۱۴۰۱ قرار 
گرفت.محمدمهــدی جوادیــان زاده« پروژه تامین ۲ دســتگاه دیزل 
ژنراتوراضطراری سه فاز ۴۰۰ولت مجموعا به ظرفیت ۴مگاوات جهت 
نصب در ایستگاههای پمپاژ خط اول انتقال آب یزد با برآورد هزینه بالغ 
بر 7۰۰ میلیارد ریال را یکی از این طرح ها عنوان کرد و گفت:با نصب 
این دیزل ها امکان برقراری جریان آب در مواقع قطع برق  و یا خرابی 
ها با دبی ۲۰۰۰ لیتر برثانیه میسر می گردد. وی احداث خط انتقال آب 
اردکان به طول ۱۶ کیلومتر با برآورد هزینه ۶۵۰ میلیارد ریال به منظور 
بازسازی خط فرسوده و مستهلک موجود اردکان را از دیگر این طرحها 
برشمرد و گفت:با انجام این طرح، ایمنی و استمرار تامین آب شهرستان 

اردکان به طور قابل ملاحظه ای افزایش می یابد.

مدیرعاملشرکتمهندسیآبوفاضلابکشور؛

بازدیدازغرفهآبفایگیلاندرجشنواره
»پژوهشوفناوری«وزارتنیرو

مدیرعامل شــرکت مهندســی آب و فاضلاب کشــور با حضور در 
جشــنواره پژوهش و فناوری وزارت نیرو از غرفه آبفای گیلان بازدید 
کرد.به گزارش دفتر روابط عمومي و آموزش همگاني شــرکت آب و 
فاضلاب گیلان؛ شــرکت آبفای این استان با ۳ دستاورد پژوهشی، در 
جشــنواره پژوهش و فناوری وزارت نیرو که در تاریخ ۲7 لغایت ۲۹ آذر 
ماه سال جاری در محل پژوهشــگاه نیروی تهران برگزار شد، حضور 
داشــت.مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، روز دوشنبه 
۲8 آذر از غرفه آبفای گیلان بازدید و در ارتباط مستقیم با کارشناسان 
حاضر در جشنواره در مورد دستاوردهای این شرکت گفتگو کرد.عناوین 
دســتاوردهای ارائه شده از سوی شرکت آبفای گیلان در این جشنواره 
شــامل: دستاورد اول »طراحی و ســاخت پکیج های عمودی تصفیه 
فاضلاب« با ســرمایه مورد نیاز حداقل یک میلیارد ریال؛ دستاورد دوم 
»طراحی و ساخت دستگاه تست کنتور پرتابل« با سرمایه مورد نیاز ۳۰۰ 
میلیون ریال، که این دســتگاه  توسط همکاران شرکت آبفا در معاونت 
بهره برداری و توسعه آب طراحی و ساخته شده است؛ و دستاورد سوم 
»ساخت فیلترهای هوای بلوترهای هوادهی پکیج تصفیه فاضلاب« با 

سرمایه مورد نیاز ۳۰ میلیون ریال می باشد.

اجرایدومینمرحلهازطرح
ساماندهیکودکانکارشهرگرگان

معاون محیط زیست زیست و خدمات شهری شهرداری گرگان گفت: 
۹ کودک کار با حضور مددکار اجتماعی بهزیستی از تقاطع های سطح 
شهر جمع آوری و ساماندهی شدند.احمد سالاری با اعلام این خبر اظهار 
داشت: متاسفانه وجود کودکان کار در سطح معابر شهری به خصوص 
تقاطع  های سطح شهر به خطری بزرگ برای امنیت جانی کودکان و 
خودروهای عبوری شهروندان تبدیل شده است. سالاری افزود: علاوه 
بر مشکلات ترافیکی حضور این افراد سیمای بصری شهری را نیز بر 
هم زده و ســاماندهی کودکان به درخواست به حق شهروندان تبدیل 
شــده است. وی ادامه داد: موضوع ســاماندهی کودکان کار بر اساس 
قانون بر عهده شهرداری نیست و شهرداری به درخواست شهروندان و 
بر اســاس وظیفه اجتماعی خود به این موضوع ورود کرده است.معاون 
محیط زیست و خدمات شهری شهرداری گرگان همچنین تاکید کرد: 
اقدامات قهریه پاســخگو و راهگشــای این معضل اجتماعی نیست و 
نیازمند همراهی و حمایت شهروندان در جهت رفع این مشکل هستیم.

ســالاری همچنین گفت: حضور کودکان کار در معابر یا به اجبار است 
یا اینکه خودشــان خودجوش برای کمک به معیشت خانواده در معابر 
حضور دارند و  برخورد قهری به ســلامت روانی آنها تاثیر منفی داشته 
و اعتقاد داریم تنها راه حل این معضل  همراهی شــهروندان و توانمند 

سازی این کودکان است.

مدیرعاملسازمانآرامستانهایشهرداریاهوازخبرداد:

اختصاص6۲۰میلیاردریالجهتمصارفعمرانیآرامستانباغفردوس

شهردار اردبیل گفت: رعایت عدالت در توزیع مالیات بر ارزش افزوده بین شهرداری ها 
لازم و ضروری است. بنابراین گزارشُ  محمود صفری  در جلسه رسمی شورای اسلامی 
شــهر اردبیل بــا تاکید بر لزوم رعایــت عدالت در توزیع مالیات بــر ارزش افزوده بین 
شهرداری ها اظهار کرد: توزیع عادلانه مالیات بر ارزش افزوده منجر به توسعه و پیشرفت 
زیرســاخت های شــهری خواهد بود بنابراین انتظار داریم عدالت در این موضوع ایجاد 
شــود. وی از تخصیص ۲۴۰ میلیارد تومان یارانه برای خرید اتوبوس های شــهری خبر 
داد و گفت: از ۶۰ دســتگاه اتوبوس خریداری شده 8 دستگاه را تحویل گرفتیم و مابقی 
اتوبوس ها هم به مرور زمان دریافت و به ناوگان حمل ونقل درون شهری اضافه می شود. 
شهردار اردبیل به آسفالت ریزی در سطح شهر اردبیل اشاره کرد و افزود: با اختصاص قیر 
رایگان طی 8 ماهه سال جاری میزان آسفالت ریزی نیز افزایش چشمگیری داشته است 
به طوری که 8۰ هزار تن آسفالت ریزی در سطح داشتیم و این میزان آسفالت ریزی نسبت 
به مدت مشــابه ســال قبل افزایش ۲ برابری داشته است . صفری با اشاره به اختصاص 
قیر رایگان به شــهرداری اردبیل، بیان کرد: به همت و پیگیری های نمایندگان اردبیل 
در مجلس شــورای اسلامی امسال حدود ۵ هزار تن قیر رایگان دریافت کردیم که این 
میزان نسبت به سال گذشته افزایش ۵ برابری داشته است. وی همچنین در پایان خاطر 
نشــان کرد: در ســال جاری از محل اعتبارات مدیریت بحران 8۰ میلیارد تومان اعتبار 
برای اردبیل توزیع شد که ۴۰ میلیارد تومان اعتبار به شهرداری اردبیل اختصاص یافت.

شهردار گرگان گفت: ترمیم مسیر پیاده راه جاده سلامت پارک 
جنگلی النگدره در دست اقدام است.سید محمدرضا سیدالنگی در 
گفتگوی زنده با برنامه رادیویی روزنه گفت: طبق مطالعات جامع 
ترافیکی شهر گرگان، BRT در مسیر غرب به شرق و از شمال 
به جنوب در نظر گرفته شده اما بحث مترو به دلیل اینکه گرگان 
هنوز کلان شهر نیســت و عرض معابر شهری اجازه این کار را 
نمی دهد از لحاظ فنی تائید نشــده و مطرح نیست.سیدالنگی در 
ادامه با بیان اینکه تله کابین یک از خواســته های به حق مردم 
شــهر گرگان است، افزود: شهرداری گرگان علاقمند است شهر 
گرگان را بــه عنوان یک مقصد گردشــگری معرفی کند و تله 
کابین بعنوان یکی از جاذبه های گردشــگری مدنظر ما اســت.

وی خاطرنشــان کرد: در این راســتا تمام اقدامات و پیگیری ها 
را انجام داده ایم، با اســتاندار محترم هماهنگی لازم انجام شده، 
جلســه نهایی ظرف یک ماه آتی با تهران گذاشته می شود و ان 
شــاء الله نتیجه نهایی توسط دکتر زنگانه اعلام می شود.شهردار 
گرگان ادامــه داد: النگدره و ناهارخوران بــا همکاری اداره کل 
منابع طبیعی تحویل شهرداری گرگان شده و قرار است بر اساس 

طرحی که منابع طبیعی ارائه داده، مطالعاتی انجام می شود.
ســیدالنگی بــا تاکید بر ترمیم مســیر جاده ســلامت النگدره 
گفت: جاده ســلامت باعث رضایتمندی نســبی شهروندان شده 
اســت و یک پیاده راه خاصی شده اســت و به تقاضای بسیاری 

از شهروندان ترمیم مســیر را در دست اقدام داریم.وی در مورد 
بازگشــایی مســیر بیان کرد: چگونگی خدمــات دهی در پارک 
جنگلی النگدره در قالب کارگروهی در حال بررســی است و قرار 
است برای بازگشــایی یا عدم بازگشــایی محور تصمیم گیری 
نهایی صورت بگیرد.شهردار گرگان با بیان اینکه بحث ترافیکی 
شهر یکی از دغدغه های ما است، گفت: احداث کنار گذر شهرها، 
از وظایف وزارت راه و شهرســازی است که قطعه اول ترافیک 
جرجان به میدان شــهید قندهاری ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد و قطعــه دوم به طول ۱۲.۵ کیلومتــر نیازمند اعتبار ۲ هزار 

میلیارد تومان اعتبار است.

شهردار گرگان وعده داد در صورت تأمین قیر، تمامی 8۰ 
هزار متر مربع معابر خاکی گرگان آسفالت خواهد شد.سید 
محمدرضا سیدالنگی در آیین افتتاح متمرکز آسفالت معابر 
شــهری استان گلستان و کلنگ زنی سایت ورزشی روباز 
محله انجیراب گرگان گفت: شــهرداری گرگان از ستاد 

بازآفرینی شهری تاکنون مجموعاً 8 میلیارد تومان اعتبار 
دریافت و در محلات کم برخوردار هزینه کردیم.سیدالنگی 
افــزود: 8۰ هزار متر مربع معابر خاکــی در گرگان وجود 
دارد که در صورت اختصاص قیر، آســفالت تمامی معابر 
خاکی شــهر به اتمام خواهد رسید.وی در خصوص زمان 

افتتاح سایت ورزشی روباز اظهار کرد: این سایت ورزشی 
کــه امروز کلنگ آن بر زمین زده می شــود، در کمتر از 
ســه ماه تقدیم مردم خوب انجیراب خواهد شــد.لازم به 
ذکر اســت در پایان این مراسم با حضور معاون وزیر راه 
و شهرسازی، استاندار گلستان، نماینده مجلس و مدیران 

استانی و شهرستانی لوگو قرارگاه جهادی »محله ما« که 
پیرامون منویات مقام معظم رهبری اســت در ۱۰۹ محله 
شــهر گرگان در محله انجیراب رونمایی شد.همزمان با 
آیین آغاز ســاخت این سایت روباز در صبح شنبه ۲۶ آذر، 
مراســم افتتاح متمرکز آسفالت معابر شهری استان نیز از 

محل اعتبارات شرکت بازآفرینی شهری ایران در ۱۵ شهر 
اســتان به طور نمادین در محله انجیراب گرگان برگزار 
شد.آسفالت معابر شهری با مشارکت شهرداری گرگان با 
صرف ۲ هزار ۱۳۲ تن قیر با اعتبار ریالی ۲۰۳ میلیارد ریال 

هزینه به بهره برداری رسیده است.

مدیرعامل شــرکت گاز اســتان گیلان از همه مصــرف کنندگان کاز 
طبیعی درخواست کرد تا با مصرف بهینه، موجب پایداری جریان گاز در 
استان شوند.به گزارش روابط عمومی گاز گیلان، عیسی جمال نیکویی، 
مدیرعامل شــرکت گاز استان گیلان در نشست خبری با اصحاب رسانه 
با تاکید بر مدیریت مصــرف در همه حوزه ها گفت: مصرف گاز بخش 
خانگی نســبت به آذر ماه سال گذشته ۹درصد افزایش داشته است .وی 
با بیان اینکه ســاختمان های استان اتلاف انرژی بسیاری دارند، تصریح 
کرد: قیمت پایین انرژی در کنار قیمت بالای مصالح موجب شــد که به 
سمت اصلاح الگوی احداث ساختمان حرکت نکنیم .مدیرعامل شرکت 
گاز گیلان با اشــاره به روند صعودی مصرف گاز در روزهای اخیر گفت: 
دمای هوا در دی ماه سردتر می شــود و ناچاریم محدودیت مصرف گاز 
را در بخش های پرمصرف اعمال کنیم.جمال نیکویی در همین راســتا 
اظهار داشت: با تشــکیل کارگروهی با ریاست استانداری که دبیری آن 
بر عهده شرکت گاز است، سعی در مدیریت مصرف گاز در استان داریم.
وی با اعلام اینکه هر مشترکی نسبت به سال گذشته یک درصد کاهش 
مصرف گاز داشته باشد، شامل سه درصد تخفیف گاز خواهد شد، گفت: 
۶۴ درصد مشــترکین خانگی، ۳۵ درصد گاز را مصرف می کنند و مابقی 
مصرف گاز متعلق به سایر مشترکین یعنی پرمصرف ها است.مدیرعامل 
شرکت گاز گیلان با تاکید بر مصرف بهینه گاز طبیعی و استفاده از لباس 
مناسب در خانه ها، از مشترکین و مصرف کنندگان تقاضا کرد که دمای 
آسایش )۱8-۲۱ درجه( را رعایت کنند.جمال نیکویی اعلام کرد: اگر تنها 

یک درجه دمای هوای خانــه را کاهش دهیم، تمام صنعتگران گیلانی 
می توانند از نعمت گاز برخوردار شــوند و به فعالیت خود در شرایط فعلی 
ادامه دهند.وی درخصوص جلوگیری از هدر رفت گرما به دلیل فرسودگی 
موتورخانه ها گفت: همه مشــترکین خانگی و تجاری می توانند با  وارد 
کردن شماره اشتراک موتورخانه های معیوب به سایت شرکت گاز گیلان 
و پایش شماره اشتراک توســط کارشناسان بهینه سازی، نسبت به رفع 
عیوب موتورخانه ها اقدام کنند. مدیرعامل شرکت گاز گیلان در خاتمه بار 
دیگر از همه خبرنگاران و اصحاب رسانه درخواست کرد تا همانند گذشته 
با انعکاس گســترده اخبار مرتبط با گاز، این شــرکت را درجهت نهادینه 

سازی فرهنگ مصرف در جامعه و پایداری جریان گاز یاری رسانند.

محمد امینی رعایا  در بازدید از پروژه های آب شــیرین کن های ۲۲ هزار و ۳۵ هزار 
مترمکعبی شــهر بوشهر اظهار کرد: طرح توسعه دریامحور با تمرکز ویژه بر استان های 
ساحلی خلیج فارس شامل خوزستان، بوشــهر و هرمزگان تا سواحل مکران است. وی 
بیان کرد: در راســتای اجرا مطلوب طرح پروژه های اولویت دار احصاء خواهد شــد که 
بازدید از پروژه های آب شــرین کن های بوشهر نیز در همین راستا صورت گرفته است. 
امینی رعایا ادامه داد: در تحقق اقتصاد دریامحور تامین آب از طریق آب شیرین کن ها 
همراه با افزایش ســطح تاب آوری و همچنیــن پرورش آبزیان بویژه در بخش پرورش 
ماهی و میگو در قفس از طرح های اولویت دار اســتان بوشهر است.  ** استان بوشهر 
تولید ۲۴۲ هزارمترمکعب از آب شیرین  کن ها در دستور کار داد مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان بوشهر گفت: در استان بوشهر اکنون در چهار سایت ۴۵ هزار متر مکعب 
در شبانه روز آب تولید می شود.  ابوالحسن عالی افزود: تا پایان سال جاری این ظرفیت 
به بیش از یکصد هزار مترمکعب در شبانه روز خواهد رسید.  وی ادامه داد: همچنین با 
بهره برداری از ســایت های وحدتیه، سیراف، مپنا و شماره ۲ شهر بوشهر و اخند تا یک 
چهارم ظرفیت تولید آب اســتان به آب شیرین کن ها اختصاص می یابد.  عالی یادآور 
شــد: اکنون مجموع تولید آب شیرین کن های در مدار، در حال احداث و انعقاد قرارداد 
بیش از ۲۴۲ هزار مترمکعب در شبانه روز رسیده که این پروژه ها با پیگیری های ملی 

و استانی در وضعیت بسیار خوبی قرار دارد.  

شهردار گرگان  از راه اندازی سامانه آی کن به منظور شفاف سازی مالی و املاک شهرداری 
گرگان خبر داد و اظهار کرد: از این پس لیست اموال و املاک شهرداری در بانک اطلاعاتی 
ثبــت و گزارش گیری مالی به صورت آنلاین انجام می شــود.وی افزود: از هفته آخر آذرماه 
تفویض اختیارات به شهرداری، با توجه به رضایت اعضای شورای اسلامی شهر بابت شفافیت 
در عملکرد مالی، واگذار می شود.شهردار گرگان خاطرنشان کرد: قرارداد پارک جنگلی النگدره 
و پارک ناهارخوران مدت ها میان شهرداری و منابع طبیعی در دستور کار قرار داشت و پس 
از انتخــاب من به عنوان شــهردار این موضوع به منظور ارائه خدمات بهتر به شــهروندان 
در نخســتین نشست با اعضای شورای اسلامی شهر مطرح شد.سیدالنگی ادامه داد: قرارداد 
پیش نویس امضا و به شــورای اسلامی شهر ارسال شد تا پس از بررسی در کمیسیون ها به 
تصویب برســد، این قرارداد به فرمانداری گرگان ارســال شده است و پس از تأیید عملیات 
عمرانــی مورد نظر در این دو پارک اجرایی می شــود.وی اضافه کرد: پارک جنگلی النگدره 
و پارک ناهارخوران کتابچه طرح جامع دارد که به تأیید ســازمان ملی جنگل ها نیز رســیده 
است؛ ایجاد فضایی برای تفریحگاه و گردشگری در آن دیده شده است و پیش بینی می شود 
این پروژه در بازه زمانی ۱۵ ســاله اجرایی شود.شهردار گرگان با بیان اینکه نصب تله کابین 
منع قانونی ندارد، گفت: در سفر رئیس جمهور به استان گلستان، موضوع نصب تله کابین در 
شهرستان مطرح شد. این طرح ارزیابی زیست محیطی نیاز ندارد، اما با توجه به اهمیت محیط 

زیست شهر باید با کمترین خسارت و در بازه زمانی کوتاه انجام شود.

لزوم رعایت عدالت در توزیع مالیات 
بر ارزش افزوده بین شهرداری ها

 ترمیم مسیر پیاده راه جاده سلامت 
در دست اقدام است

80 هزار متر مربع معابر خاکی گرگان آسفالت خواهد شد

مصرف بهینه، پایداری جریان گاز را 
تضمین می کند

 توسعه آب شیرین کن اولویت 
استان های جنوبی 

 نصب تله کابین گرگان 
منع قانونی ندارد

شهردار اردبیل خواستار شد؛

مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان:شهردار گرگان: 

شهردار گرگان :طرحهای توسعه دریامحور در استان های جوار خلیج فارس اجرایی می شود 


